
 

 

 
Številka: 032 22/2018 – 17 
Datum: 7. 10. 2021 
 

 
SKRAJŠAN ZAPIS 

 
17. redne seje Občinskega sveta Občine Ruše, ki je bila v četrtek, 30. 9. 2021, ob 17. uri v konferenčni 
dvorani Gasilskega doma Ruše, Kidričeva 3, Ruše.  
 
Sejo je vodila županja Urška Repolusk. 
 
Prisotni: 

 
Jernej Ajd, Lovro Bačun, Silverija Belčič, Drago Bolčina, Tamara Gornjak, Barbara 
Jert, Peter Juhart, Darko Knez, Marjana Kotnik Poropat, Mihael Kranjčević, Irena 
Kukovec Stajan, Martin Lesjak, Danilo Lešnik, mag. Bojana Muršič, Petra Mušič, 
Ladislav Pepelnik, Andrej Pliberšek, Blaž Sternad 

 
Vabljeni  
prisotni: 

 
Katja Markač Hrovatin, direktorica OU, Saša Ajd, Barbara Ajd, Tanja Kocjan, Truda 
Vene, Marjana Blažke, Ksenija Šef /vsi občinska uprava/, Branka Mirt, dr. Vlasta 
Krmelj /ENERGAP/, Jure Boček /ADESCO/, Boštjan Ferk /IJZP/ 

  

 
AD/1 

PRIČETEK SEJE, UGOTOVITEV PRISOTNOSTI 
 
Predsedujoča, županja Urška Repolusk, je otvorila sejo in ugotovila, da je prisotnih 17 članov OSOR, 
zato je seja sklepčna.  
 
Soglasno /17 ZA/ je bil sprejet 
1. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše ugotavlja, da je na seji prisotnih 17 članov Občinskega 

sveta Občine Ruše od 18, kolikor jih šteje Občinski svet Občine Ruše. Občinski 
svet Občine Ruše je torej sklepčen in lahko veljavno sklepa. 

 
AD/2 

PREGLED REALIZACIJE SKLEPOV IN POTRDITEV ZAPISNIKA 16. REDNE SEJE, 6. DOPISNE SEJE 
IN 3. IZREDNE SEJE 

 
Predsedujoča je dala v obravnavo in potrditev zapisnik 16 redne seje, z dne 5. 7. 2021, 6. dopisne 
seje, ki je potekala od 6. 7. do 8. 7. 2021 in 3. izredne seje, z dne 25. 8. 2021. 
 
Razprave ni bilo 
 
Ugotovljena prisotnost: 17 članov OSOR  
 
Soglasno /17 ZA/ je bil sprejet 
2. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše potrdi zapisnik 16. redne seje OSOR, z dne 5. 7. 2021. 
 
Ugotovljena prisotnost: 17 članov OSOR  
 
Soglasno /17 ZA/ je bil sprejet 
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3. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše potrdi zapisnik 6. dopisne seje, ki je potekala od 6. 7. 
do 8. 7. 202. 

 
Ugotovljena prisotnost: 17 članov OSOR  
 
Soglasno /17 ZA/ je bil sprejet 
4. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše potrdi zapisnik 3. izredne seje OSOR, z dne 25. 8. 

2021. 
 

AD/3 
OBRAVNAVA IN SPREJEM DNEVNEGA REDA 

 
Predsedujoča je predstavila predlagan dnevni red.  
 
Predlagani DNEVNI RED: 

1.  Pričetek seje 
− ugotovitev prisotnosti 

2. Pregled realizacije sklepov in potrditev zapisnika 16. redne seje, 6. dopisne seje in 3. 
izredne seje 

3. Obravnava in sprejem dnevnega reda 
4. Volitve in imenovanja 

− Imenovanje člana – predstavnika uporabnikov oz. zainteresirane javnosti v Svet 
zavoda RAST 

− Razrešitev dveh članov in imenovanje nadomestnih članov KO Ruše 
5. Odlok o javno – zasebnem partnerstvu za izvedbo projekta pogodbenega zagotavljanja 

prihrankov rabe energije z namenom energetske sanacije javnih objektov v lasti Občine 
Ruše - skrajšani postopek 

6. Odlok o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za del enote urejanja prostora (EUP) 
RU04 v naselju Smolnik – druga obravnava  

7. Odlok o ustanovitvi Javnega zavoda Športni park Ruše – prva obravnava 
8. Dokument identifikacije investicijskega projekta za investicijo »Energetska sanacija 

objektov v lasti Občine Ruše«, vključno s testom javno zasebnega partnerstva 
9. Lokalni energetski podnebni koncept Občine Ruše 2021 – predhodna obravnava 
10. Soglasje k Finančnemu načrtu in Programu dela Javnega zavoda CEZAM za leto 2021 
11. Soglasje k ceni socialno varstvene storitve Pomoč družini na domu v Občini Ruše  
12. Sklep o določitvi cen programov javnega vrtca v Občini Ruše  
13. Kodeks ravnanja izvoljenih in imenovanih predstavnikov Občine Ruše 
14. Poročilo o delu Nadzornega odbora Občine Ruše v letu 2020 
15. Vprašanja in pobude članov Občinskega sveta Občine Ruše  
16. Informacije županje in občinske uprave 

− Trendi varnostnih pojavov v letu 2020 v Občini Ruše - pisna informacija 
− Revizijsko poročilo: Pravilnost poslovanja Občine Ruše v letih 2018 in 2019 – pisna 

informacija 
 
Predsedujoča je predlagala, da točko 9. dnevnega reda - Lokalni energetski podnebni koncept 
Občine Ruše 2021 uvrstijo takoj za točko 4. Volitve in imenovanja. Ostale točke se ustrezno 
preštevilčijo. Prav tako je predlagala, da zaradi nujnosti zadeve (predstavljen na odborih), da se točka 
5. Odlok o javno - zasebnem partnerstvu za izvedbo pogodbenega zagotavljanja prihrankov rabe 
energije z namenom energetske sanacije javnih objektov v Občini Ruše obravnava po hitrem 
postopku. 
 
 
Razprave ni bilo. 
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Predsedujoča je dala na glasovanje predlog, da se točka 9. dnevnega reda uvrsti takoj za točko 4. 
dnevnega reda. 
 
Ugotovljena prisotnost: 17 članov OSOR  
 
Soglasno /17 ZA/ je bil sprejet 
5. SKLEP: Točka 9. Lokalni energetski podnebni koncept Občine Ruše 2021 se uvrsti takoj 

za točko 4. Volitve in imenovanja. Ostale točke se ustrezno preštevilčijo. 
 
Predsedujoča je dala na glasovanje predlog, da se točka 5. dnevnega reda obravnava po hitrem 
postopku. 
 
Ugotovljena prisotnost: 17 članov OSOR  
 
Z 8 glasovi ZA in 4 PROTI je bil sprejet 
6. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše bo točko Odlok o javno - zasebnem partnerstvu za 

izvedbo pogodbenega zagotavljanja prihrankov rabe energije z namenom 
energetske sanacije javnih objektov v Občini Ruše obravnaval po hitrem 
postopku. 

 
Predsedujoča je dala na glasovanje popravljen dnevni red. 
 
Ugotovljena prisotnost: 17 članov OSOR.  
 
S 16 glasovi ZA in 0 PROTI je bil sprejet 
7. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše potrdi predlagani dnevni red. 
 

1. Pričetek seje 
− ugotovitev prisotnosti 

2. Pregled realizacije sklepov in potrditev zapisnika 16. redne seje, 6. dopisne seje in 
3. izredne seje 

3. Obravnava in sprejem dnevnega reda 
4. Volitve in imenovanja 

− Imenovanje člana – predstavnika uporabnikov oz. zainteresirane javnosti v Svet 
zavoda RAST 

− Razrešitev dveh članov in imenovanje nadomestnih članov KO Ruše 
5. Lokalni energetski podnebni koncept Občine Ruše 2021 – predhodna obravnava 
6. Odlok o javno – zasebnem partnerstvu za izvedbo projekta pogodbenega 

zagotavljanja prihrankov rabe energije z namenom energetske sanacije javnih 
objektov v lasti Občine Ruše - skrajšani postopek 

7. Odlok o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za del enote urejanja prostora 
(EUP) RU04 v naselju Smolnik – druga obravnava  

8. Odlok o ustanovitvi Javnega zavoda Športni park Ruše – prva obravnava 
9. Dokument identifikacije investicijskega projekta za investicijo »Energetska sanacija 

objektov v lasti Občine Ruše«, vključno s testom javno zasebnega partnerstva 
10. Soglasje k Finančnemu načrtu in Programu dela Javnega zavoda CEZAM za leto 

2021 
11. Soglasje k ceni socialno varstvene storitve Pomoč družini na domu v Občini Ruše  
12. Sklep o določitvi cen programov javnega vrtca v Občini Ruše  
13. Kodeks ravnanja izvoljenih in imenovanih predstavnikov Občine Ruše 
14. Poročilo o delu Nadzornega odbora Občine Ruše v letu 2020 
15. Vprašanja in pobude članov Občinskega sveta Občine Ruše  
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16. Informacije županje in občinske uprave 
− Trendi varnostnih pojavov v letu 2020 v Občini Ruše - pisna informacija 
− Revizijsko poročilo: Pravilnost poslovanja Občine Ruše v letih 2018 in 2019 – 

pisna informacija 
 

AD/4 
VOLITVE IN IMENOVANJA 

 
IMENOVANJE PREDSTAVNIKA UPORABNIKOV OZ. ZAINTERESIRANE JAVNOSTI V SVET ZAVODA 
RAST 
 
Uvodno obrazložitev je podal Lovro Bačun, predsednik KMVVI. Povedal je, da na prejšnji seji OSOR 
predlagani kandidat Danilo Lešnik ni bil sprejet, je komisija ponovila poziv za predstavnika 
uporabnikov oz. zainteresirane javnosti v Svet zavoda RAST in na ta poziv je prispela samo ena vloga 
in sicer vloga Danila Lešnika, ki je bila s 3 glasovi ZA sprejeta. KMVVI predlaga OSOR, da potrdi 
Danila Lešnika kot predstavnika uporabnikov oz. zainteresirane javnosti v Svet zavoda RAST. 
 
Razprava  
 
V razpravi so sodelovali: Darko Knez, Martin Lesjak, Drago Bolčina, Barbara Jert 
 
Darko Knez bo glasoval proti, saj se mu predlagani kandidat ne zdi primeren (ni zainteresirana 
javnost), saj deluje v politiki in tudi Danilo Lešnik je bil med ustanovitelji zavoda RAST. Svetniška 
skupina ZA predlaganega kandidata ne bo potrdila. 
 
Martin Lesjak bo tudi glasoval priti predlaganemu kandidatu, saj predlagani kandidat ni 
zainteresirana javnost, ampak deluje v politiki. 
 
Drago Bolčina je povedal, da se strinja s predhodniki o vseh pomislekih in bo glasoval proti 
predlaganemu kandidatu. 
 
Barbara Jert je prav tako povedala, da ne bo podprla predlaganega kandidata, saj so na prejšnji seji 
imeli tudi druge predlagane kandidate, ki so bili primernejši kandidati za predstavnika v Svet 
zavoda. 
 
Ugotovljena prisotnost: 17 članov OSOR  
 
S 7 glasovi ZA in 7 PROTI NI BIL sprejet 
8. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše imenuje za člana - predstavnika uporabnikov oz. 

zainteresirane javnosti v Svet zavoda RAST za mandatno dobo 2021 – 2025 
Danila Lešnika, stanujočega na Fali. 

 
RAZREŠITEV ČLANA IN IMENOVANJE NADOMESTNEGA ČLANA KRAJEVNEGA ODBORA 
RUŠE 
 
Predsedujoči je povedal, da je v dnevnem redu zapisano, da bodo razrešili in imenovali dva 
nadomestna člana KO Ruše, vendar to ne bo mogoče. Prejeli so dve odstopni izjavi, in sicer, odstopno 
izjavo Vojka Podrzavnika in Slavice Ličen. Ker odstopni izjavi nista prišli istočasno, so podali dva 
poziva. Na prvi poziv ni prispela nobena kandidatura, medtem ko je na drugi poziv prispela ena 
kandidatura. Predsedujoči je predlagal, da najprej razrešijo Vojka Podrzavnika in na njegovo mesto 
imenujejo Suzano Bandelj.   
 
Razprava 
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V razpravi so sodelovali: Drago Bolčina, Marjana Kotnik Poropat  
 
Draga Bolčino je zanimalo, katere liste oz. stranke so izgubile kandidate in če so jih nadomestili novim 
članom in katera lista oz. stranka je bila predlagateljica nadomestnega člana.  
 
Marjana Kotnik Poropat je želela odgovor predsednika komisije, zakaj se ne more razrešiti Slavica 
Ličen, če je dala zahtevo za razrešitev? 
 
Odgovore so podali Lovro Bačun, Katja Markač Hrovatin in županja 
 
Ugotovljena prisotnost: 17 članov OSOR  
 
S 13 glasovi ZA in 0 PROTI je bil sprejet  
9. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše potrjuje odstop Vojka Podrzavnika kot člana 

Krajevnega odbora Ruše. 
 
Ugotovljena prisotnost: 17 članov OSOR  
 
S 14 glasovi ZA in 0 PROTI je bil sprejet  
10. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše imenuje Suzano Bandelj za nadomestno članico 

Krajevnega odbora Ruše. 
 

AD/5 
LOKALNI ENERGETSKI PODNEBNI KONCEPT OBČINE RUŠE 2021 – PREDHODNA OBRAVNAVA 
 
Uvodno obrazložitev je podala dr. Vlasta Krmelj /Energap/. V uvodu je povedala, da je Občina Ruše 
pred desetimi leti že sprejela lokalni energetski koncept in sedaj je dolžna pripraviti novega. Za občino 
to pomeni dolgoročno načrtovanje razvoja občine na energetskem in z energijo povezanim okoljskim 
razvojem, ki pomeni osnovo za postavitev in izvajanje ustrezne okoljske in energetska politike. S tem 
prispeva k dvigu energijske učinkovitosti vseh subjektov v občini in omogoči večji energijski in 
ekonomski izkoristek. Lokalni koncept je dokument, ki občino in njene prebivalce usmerja k 
sistematskemu oblikovanju in vzdrževanju baz podatkov o porabnikih in rabi energije, uvajanju 
ukrepov učinkovite rabe energije, povišanju energijske učinkovitosti in uvajanju obnovljivih virov 
energije. Dolgoročno načrtovanje energetskega razvoja občine je ključni element gospodarskega 
razvoja občine in osnova za znižanje energijske odvisnosti ter vplivov na okolje. 
Izdelava in sprejem lokalnega energetskega koncepta je za občine obvezna na podlagi Energetskega 
zakona. Občina sprejme lokalni energetski  koncept za obdobje največ desetih let. Sprejet in potrjen 
lokalni energetski koncept služi tudi kot podlaga za pridobitev sredstev za financiranje različnih 
projektov. 
Podrobnejša obrazložitev dokumenta je podana v gradivu. Po potrditvi osnutka s strani občinskega 
sveta bo dokument posredovan v soglasje ministru, pristojnemu za energijo, nakar bo znova 
predložen občinskemu svetu v dokončno sprejetje. 
 

Ob 16,31 se je seji pridružila mag. Bojana Muršič 
 
V razpravi so sodelovali: Martin Lesjak, Drago Bolčina, Lovro Bačun, Peter Juhart, Barbara Jert. 
 
Odgovore na postavljena vprašanja je podala dr. Vlasta Krmelj. 
 
 
 
Ugotovljena prisotnost: 18 članov OSOR  
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S 13 glasovi ZA in 0 PROTI je bil sprejet  
11. SKLEP: Na podlagi 29. člena Energetskega zakona (EZ-1),(Uradni list RS, št. 60/19 – 

uradno prečiščeno besedilo, 65/20, 158/20 – ZURE in 121/21 – ZSROVE) in 15. 
člena Statuta Občine Ruše (Uradno glasilo slovenskih občin, št. 23/2018) je 
Občinski svet Občine Ruše, na svoji 17. redni seji, dne 30. 9. 2021, obravnaval in 
sprejel osnutek Lokalnega energetsko podnebnega koncepta Občine Ruše 2021, 
izdelan skladno z določili Pravilnika o metodologiji in obvezni vsebini lokalnega 
energetskega koncepta (Uradni list RS, št. 56/16). 

 
AD/6 

ODLOK O JAVNO – ZASEBNEM PARTNERSTVU ZA IZVEDBO PROJEKTA POGODBENEGA 
ZAGOTAVLJANJA PRIHRANKOV RABE ENERGJE Z NAMENOM ENERGETSKE SANACIJE JAVNIH 

OBJEKTOV V LASTI OBČINE RUŠE – HITRI POSTOPEK 
 
Uvodno obrazložitev je podal Boštjan Ferk (IJZP). V uvodu je povedal, da se je občina odločila zaradi 
vse večjih stroškov energije in energetsko neučinkovitih javnih objektov, ki so predmet obravnave 
tega dokumenta za celovito energetsko sanacijo obravnavanih javnih objektov, ki so v lasti občine. 
Podrobnejši opis obstoječega stanja in razlogi za izvedbo energetskih ukrepov so navedeni v gradivu. 
Predlog odloka predstavlja pravno podlago za izvedbo javnega razpisa za izbor koncesionarja, ki bo 
prevzel izvedbo gradbene, tehnološke in energetske sanacije objektov in obveznosti pogodbenega 
zagotavljanja prihrankov rabe energije za objekta v lasti Občine Ruše, kot so navedeni v Prilogi 1 tega 
odloka.  
Hitri postopek je predlagan na podlagi 76. člena Poslovnika Občine Ruše, ker to zahtevajo izredne 
potrebe občine – zagotavljanje pogojev za kandidaturo na Javni razpis Ministrstva za infrastrukturo 
za sofinanciranje energetske prenove stavb v lasti in rabi občin v letih 2021, 2022 in 2023. 
 
Predsedujoča je v nadaljevanju pozvala predsednike delovnih teles, da podajo stališča. 
 
Ladislav Pepelnik – predsednik OGGJS 
Odbor za gospodarstvo in gospodarske javne službe je obravnaval predlagano gradivo in z 4 glasovi 
ZA je odbor podprl oba predlagana sklepa. 
 
Irena Kukovec Stajan – predsednica SPK 
Statutarno pravna komisija je s 3 glasovi ZA sprejela predlagana oba sklepa.  
 
Razprava 
 
V razpravi so sodelovali: Ladislav Pepelnik, Martin Lesjak, Blaž Sternad, Drago Bolčina, Darko Knez, 
Peter Juhart, Barbara Jert 
 
Odgovore na postavljena vprašanja sta podala Boštjan Ferk in županja. 
 
Ugotovljena prisotnost: 18 članov OSOR  
 
Z 11 glasovi ZA in 0 PROTI je bil sprejet  
12. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše potrjuje študijo upravičenosti podelitve koncesije za 

izvedbo pogodbenega zagotavljanja prihrankov rabe energije z namenom 
energetske sanacije javnih objektov v lasti Občine Ruše, izdelal ADESCO, d. o. o., 
Koroška cesta 37a, 3320 Velenje, september 2021, pripravljeno skladno s 25. 
členom Zakona o nekaterih koncesijskih pogodbah (Uradni list RS, št. 9/19). 
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Na podlagi 11., 36. in 40. člena Zakona o javno-zasebnem partnerstvu (Uradni list 
RS, št. 127/06), Zakona o nekaterih koncesijskih pogodbah (Uradni list RS, št. 
9/19), 29. člena Zakona o lokalni samoupravi (Uradni list RS. Št. 94/07 – uradno 
prečiščeno besedilo, 76/08, 79/09, 51/10, 40/12 – ZUJF, 14/15 –ZUUJFO, 
11/18 – ZSPDSLS-1, 30/18, 61/20 – ZIUZEOP-A in 80/20 – ZIUOOPE) in 15. 
člena Statuta Občine Ruše (Uradno glasilo slovenskih občin, št. 23/2018) sprejme 
Občinski svet Občine Ruše Odlok o javno-zasebnem partnerstvu za izvedbo 
projekta pogodbenega zagotavljanja prihrankov rabe energije z namenom 
energetske sanacije javnih objektov v lasti Občine Ruše. 

 
AD/7 

ODLOK O OBČINSKEM PODROBNEM PROSTORSKEM NAČRTU ZA DEL ENOTE UREJANJA 
PROSTORA (EUP) RU04 V NASELJU SMOLNIK – DRUGA OBRAVNAVA 

 
Uvodno obrazložitev sta podala Barbara Ajd /občinska uprava/ in Marko Goričan /Pro.Arh, d. n. o./. 
Barbara Ajd je v uvodu povedala, da je Občina Ruše že ob koncu leta 2019 začela pripravo 
občinskega podrobnega prostorskega načrta, s katerim je želela zagotoviti pogoje za stanovanjsko 
gradnjo, ureditev rekreacijskih površin in gradnjo prostorov za druženje občanov v severnem delu 
naselja Smolnik, med državno cesto, železniško progo in lokalno cesto Ruše-Smolnik-Šumik. 
Povedala je, da je bil odlok v prvi obravnavi sprejet 28. 9. 2020. Pripombe, podane s strani občinskega 
sveta in delovnih teles iz prve obravnave, so se v postopku zabeležile kot pripombe z javne razgrnitve, 
do pripomb se je javna uprava opredelila s stališči, ki so bila sprejeta s sklepom županje in so 
priložena v točki 4. Na kratko je opisala spremembe odloka med obravnavama. Članom sveta je 
predlagala, da sprejmejo odlok. Uvodno obrazložitev je na kratko dopolnil Marko Goričan. 
 
Predsedujoča je v nadaljevanju pozvala predsednike delovnih teles, da podajo stališča. 
 
Martin Lesjak – predsednik OUP 
Odbor za urejanje prostora je s 3 glasovi ZA sprejel predlagani sklep in predlaga občinskemu svetu, 
da ga sprejme. 
 
Irena Kukovec Stajan – predsednica SPK 
Statutarno pravna komisija je z 2 glasovoma ZA sprejela prelagani sklep. 
 
Razprava 
 
V razpravi so sodelovali: Martin Lesjak, Ladislav Pepelnik, Lovro Bačun, Mihael Kranjčević, Bojana 
Muršič 
 
Odgovore na zastavljena vprašanja so podali županja, Barbara Ajd, Marko Goričan in Saša Ajd. 
 
Ugotovljena prisotnost: 18 članov OSOR  
 
Soglasno /18 ZA/ je bil sprejet 
13. SKLEP: Na podlagi 119., 115. člena in 2. alineje 4. točke 289. člena Zakona o urejanju 

prostora (Uradni list RS, št. 61/17/ ter 15. in 73. člena Statuta Občine Ruše 
(Uradno glasilo slovenskih občin, št. 23/2018) sprejme Občinski svet Občine 
Ruše Odlok o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za dele enote urejanja 
prostora (EUO) RU04 v naselju Smolnik. 

 

 
Županja je predlagala odmor ob 18.17. 

Nadaljevanje seje ob 18.35. 
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AD/8 
ODLOK O USTANOVITVI JAVNEGA ZAVODA ŠPORTNI PARK RUŠE – PRVA OBRAVNAVA 

 
Uvodno obrazložitev je podala Tanja Kocjan /občinska uprava/. Prisotne je seznanila, da občina Ruše 
ne ustanavlja novega javnega zavoda, ampak se sedanji Javni zavod CEZAM preoblikuje ob tem, 
ostaja dosedanja statusna oblika CEZAM-a enaka, dodatno se nadgradi področje športa, ki postane 
glavna dejavnost, ter vzpostavitev področja turizma in podjetništva, ki je bilo sedaj v zavodu še 
nerazvito področje. Ker je bil v letu 2020 ustanovljen nov javni zavod – Zavod RAST, katerega glavna 
dejavnost je področje socialnih zadev ter spremljajočih dejavnosti kulture, medgeneracijskega 
druženja in mladine, ki bi jih novi zavod delno nasledil od CEZAM-a. prav tako sprejem predlaganega 
odloka ne pomeni dodatnih finančnih obremenitev za proračun, saj je financiranje zavoda že urejeno 
v veljavnem proračunu občine. V občinski upravi pričakujejo, da bi zaradi prenosa nekaterih 
dejavnosti na Zavod RAST, finančna obremenitev nekoliko nižja kot do sedaj. 
Županja je povedala, da je odlok v prvem branju in da gre predlagani odlok v javno obravnavo. 
 
Predsedujoča je v nadaljevanju pozvala predsednike delovnih teles, da podajo stališča. 
 
Mihael Kranjčević – predsednik ODD 
Odbor za družbene dejavnosti je obravnaval gradivo in s 3 glasovi ZA predlaga občinskemu svetu, 
da sprejme predlagani Odlok o ustanovitvi Javnega zavoda Športni park Ruše v prvi obravnavi. 
 
Bojana Muršič – predsednica OJF 
Odbor za javne finance je obravnaval predlagani odlok in s 3 glasovi ZA in 1 PROTI potrdil predlagani 
sklep, vendar ja odbor predlagal, da se za drugo obravnavo pripravijo tudi obrazložitev oz. s 
pripombami iz razprava (vizija, program dela, sinergijski učinki, reorganizacija CEZAM-a, koliko 
zaposlenih). 
 
Irena Kukovec Stajan – predsednica SPK 
Statutarno pravna komisija soglasno sprejela predlagani sklep o ustanovitvi JZ Športni park Ruše v 
prvi obravnavi. 
 
Razprava  
 
V razpravi so sodelovali: Drago Bolčina,  Jernej Ajd, Mihael Kranjčević, Martin Lesjak. 
 
Odgovore na zastavljena vprašanja sta podali županja in Katja Markač Hrovatin. 
 
Ugotovljena prisotnost: 18 članov OSOR  
 
S 5 glasovi ZA in 0 PROTI je bil sprejet 
14. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše sprejme Odlok o ustanovitvi Javnega zavoda Športni 

park Ruše v prvi obravnavi.  
 

AD/ 9 
DOKUMENT IDENTIFIKACIJE INVESTICIJSKEGA PROJEKTA ZA INVESTICIJO »ENERGETSKA 
SANACIJA OBJEKTOV V LASTI OBČINE RUŠE«, VKLJUČNO S TESTOM JAVNO ZASEBNEGA 

PARTNERSTVA 
 
Uvodno obrazložitev je podal Jure Boček /ADESCO/. Prisotne je seznanil, da je podjetje ADESCO d. 
o. o. pripravilo tehnične in ekonomske podlage, s katerimi bo občina imela izhodišča, da izbere 
koncesionarja, ki bo saniral občinske javne objekte. Podjetje je pregledalo objekte, ki so navedeni v 
dokumentu in v mesecu juliju in avgustu so bili izdelani razširjeni energetski pregledi za 11 objektov, 
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ki so bili podlaga za izdelavo investicijske dokumentacije DIIP. Glavni razlog za izvedbo 
investicijskega projekta je zmanjšanje porabe energije in s tem posledično stroškov energije, 
zagotovitev učinkovite rabe energije in zmanjšanje obremenitve okolja z emisijami. Obravnavane 
stavbe ne trenutno ne izpolnjujejo zahtev o energetski učinkovitosti stavb, ki jih predpisuje Pravilnik o 
učinkoviti rabi energije v stavbah. Podrobneje je razloženo v gradivu, ki so ga prejeli (grafi in tabele). 
 
Predsedujoča je v nadaljevanju pozvala predsednike delovnih teles, da podajo stališča. 
 
Ladislav Pepelnik – predsednik OGGJS 
Odbor za gospodarstvo in gospodarske javne službe je obravnaval predlagan dokument in s 3 glasovi 
ZA, predlaga občinskemu svetu, da ga sprejme. 
 
Bojana Muršič – predsednica OJF 
Odbor za javne finance je obravnaval predlagan dokument in soglasno (5 glasov ZA) predlaga 
občinskemu svetu, da sprejme predlagani DIIP. 
 
Razprava 
 
V razpravi so sodelovali: Martin Lesjak, Ladislav Pepelnik, Marjana Kotnik Poropat, Blaž Sternad, 
Drago Bolčina. 
 
Odgovore na postavljena vprašanja je podal Jure Boček. 
 
Ugotovljena prisotnost: 18 članov OSOR  
 
S 14 glasovi ZA in 0 PROTI je bil sprejet 
15. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše sprejme Sklep o potrditvi dokumenta identifikacije 

investicijskega projekta (DIIP) za investicijo »Izvedba pogodbenega zagotavljanja 
prihrankov rabe energije z namenom energetske sanacije javnih objektov v lasti 
Občine Ruše«. 

 

AD/ 10 
SOGLASJE K FINANČNEMU NAČRTU IN PROGRAMU DELA JAVNEGA ZAVODA CEZAM ZA LETO 

2021 
 
Uvodno obrazložitev je podal Gorazd Ladinek /direktor JZ CEZAM/. Povedal je, da je JZ CEZAM v 
skladu z izhodišči občine pripravil Program dela, kadrovski in finančni načrt za leto 2021, vendar ga 
občinski svet na svoji 16. redni seji, dne 5. 7. 2021 ni potrdil. CEZAM je na pobudo svetnikov Program 
dela, kadrovski in finančni načrt dopolnil, tako da je na: 
− na strani 4 – točka 1 Uvod dodal nov (drugi) odstavek – obrazložitev poteka reorganizacije CEZAM  
− na strani 6 spremenil sestavo članov Sveta zavoda CEZAM. 
Finančnega in kadrovskega načrta niso spreminjali, saj je ta v skladu s sprejetim proračunom za leto 
2021. Povedal je tudi, da je občinska uprava posredovani dokument pregledala in ugotovila, da je 
Program dela, kadrovski in finančni načrt za leto 2021 pripravljen v skladu z izhodišči občine. 
 
Predsedujoča je v nadaljevanju pozvala predsednike delovnih teles, da podajo stališča. 
 
Mihael Kranjčević – predsednik ODD 
 
Odbor za družbene dejavnosti z 1 glasom ZA in 1 glasom PROTI ni dal soglasja k Programu dela, 
kadrovskemu in finančnemu načrtu JZ CEZAM za leto 2021 
Bojana Muršič – predsednica OJF 
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Odbor za javne finance je z 2 glasovoma ZA in 1 glasom PROTI sprejel predlagano gradivo in daje 
soglasje k Programu dela, kadrovskemu in finančnemu načrtu JZ CEZAM za leto 2021. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Ugotovljena prisotnost: 17 članov OSOR  
 
S 7 glasovi ZA in 0 PROTI je bil sprejet 
16. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše daje soglasje k Programu dela, kadrovskemu načrtu 

in finančnemu načrtu Javnega zavoda CEZAM za leto 2021. 
 

AD/11 
SOGLASJE K CENI SOCIALNO VARSTVENE STORITVE POMOČ DRUŽINI NA DOMU V OBČINI 

RUŠE 
 

Uvodno obrazložitev je podala Marjana Blažke /občinska uprava/. Povedala je, da je koncesionar pri 
predlogu cene upošteval vse zakonske spremembe plač, znesek regresa, višjo minimalno premijo 
kolektivnega zdravstvenega zavarovanja, redno delovno uspešnost in tudi stroški v zvez z prihodom 
oz. odhodom iz dela. Pri predlogu cene, ki je zapisan v gradivu so upoštevali, da občina financira 50 
% cene in 50 % cene financira uporabnik. V gradivu (tabeli) je natančno prikazano, koliko bi znašalo 
povišanje cene za uporabnika in kolikšen bi bil delež občine. 
 
Predsedujoča je v nadaljevanju pozvala predsednike delovnih teles, da podajo stališča. 
 
Mihael Kranjčević – predsednik ODD 
Odbor za družbene dejavnosti je obravnaval predlagano gradivo in s 4 glasovi ZA predlaga 
občinskemu svetu, da sprejme predlagano gradivo. 
 
Bojana Muršič – predsednica OJF 
Odbor za javne finance je soglasno (5 glasov ZA) sprejel predlagano gradivo.  
 
Razprava 
 
V razpravi so sodelovali: Barbara Jert, Martin Lesjak, Darko Knez, Marjana Kotnik Poropat, Lovro 
Bačun, Tamara Gornjak, Bojana Muršič, Ladislav Pepelnik, Silverija Belčič, Drago Bolčina, Blaž 
Sternad. 
 
Odgovore na zastavljena vprašanja sta podali Marjana Blažke in županja. 
 
Ugotovljena prisotnost: 18 članov OSOR  
 
Z 8 glasovi ZA in 6 PROTI je bil sprejet 
17. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše daje soglasje k ceni socialno varstvene storitve pomoč 

družini na domu v Občini Ruše. 
 
 
 

AD/12 
SKLEP O DOLOČITVI CEN PROGRAMOV JAVNEGA VRTCA V OBČINI RUŠE 

 
Uvodno obrazložitev sta podali mag. Truda Vene /občinska uprava/ in Dominika Šmid /OŠ Janka 
Glazerja Ruše/. Mag. Truda Vene je prisotne seznanila, da je predlog za dvig cene oblikovan na 
podlagi Pravilnika o metodologiji za oblikovanje cen programov v vrtcih. Pravilnik o metodologiji za 
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oblikovanje cen v vrtcih, ki opravljajo javno službo v 19. členu določa letno usklajevanje cen 
programov v vrtcu po elementih, ki jih določa metodologija, glede na letne rasti elementov. Občina 
Ruše že štiri leta ni popravila cene vrtca (nazadnje potrjen dvig cen v vrtcu je bil 1. 11. 2017). Prisotne 
je med drugim seznanila, da bo potrebno zaradi prostorske stiske v vrtcu (normativ otrok v skupini) 
pristopiti k nadgradnji oz. prizidati vrtec. Občina je že pristopila k iskanju rešitve za razširitev 
obstoječega vrtca.  
 
Dominika Šmid je podrobneje predstavila izračun ekonomske cene. Povedala je tudi, da so se v letu 
2020 in 2021 zaradi ukrepov v povezavi s COVID-19 znašli na nepoznanem terenu, kar je močno 
vplivalo na samo poslovanje, zato so za preračun materialnih stroškov objektov in osnovne dejavnosti 
upoštevali povprečje od leta 2018 do 2021, upoštevaje dejanske parametre. Pri dvigu cen se je 
upoštevala tudi povprečna mesečna rast cen v višini 2,1 % v primerjavi z mesecem avgustom 2020 
in avgustom 2021.  
 
Predsedujoča je v nadaljevanju pozvala predsednike delovnih teles, da podajo stališča. 
 
Mihael Kranjčević – predsednik ODD 
Odbor za družbene dejavnosti je obravnaval predlagano gradivo in soglasno (4 glasovi ZA) predlaga 
občinskemu svetu, da sprejme predlagani sklep. 
 
Bojana Muršič – predsednica OJF 
Odbor za javne finance je obravnaval predlagano gradivo in s 4 glasovi ZA predlaga občinskemu 
svetu, da sprejme predlagani sklep. Povedala je tudi, da se je Ladislav Pepelnik izločil iz glasovanja. 
 
Razprava 
 
V razpravi so sodelovali: Martin Lesjak, Ladislav Pepelnik 
 
Ladislav Pepelnik je obrazložil svoj glas. Povedal je, da se bo izločil iz glasovanja. 
 
Ugotovljena prisotnost: 18 članov OSOR  
 
Z 10 glasovi ZA in 3 PROTI je bil sprejet 
18. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše sprejme Sklep o določitvi cen programov javnega 

vrtca v Občini Ruše. 
 

AD/13 
KODEKS RAVNANJA IZVOLJENIH IN IMENOVANIH PREDSTAVNIKOV OBČINE RUŠE 

 
Uvodno obrazložitev je podala županja Urška Repolusk. Županja je povedala, da se je v začetku 
svojega mandata zavezala, da bo občinska uprava pripravila omenjeni kodeks. V mesecu februarju 
2021 je bil kodeks, predviden za obravnavo na 14. redni seji občinskega sveta, vendar zaradi 
določenih nejasnosti, na katere so opozarjali svetniki in svetnice, ter zahtevi po dodatni obrazložitvi, 
je bil umaknjen z dnevnega reda. Občinski svetniki so bili pozvani, da podajo svoje predloge in 
pripombe na omenjeni kodeks. Na poziv sta se odzvali dve svetniški skupini (2 x 2 in SD). Vse 
pripombe, ki so bile podane, so upoštevali v kodeksu. Omenjeni kodeks se ukvarja s tem, kako bi 
izvoljeni in imenovani predstavniki morali ravnati, kako bi lahko pripomogli k ustvarjanju dobre lokalne 
uprave in dobre družbe. Povedala je tudi, da sprejem Kodeksa ravnanja izvoljenih in imenovanih 
predstavnikov Občine Ruše ne bo imel finančnih posledic za občinski proračun. 
 
Predsedujoča je v nadaljevanju pozvala predsednike delovnih teles, da podajo stališča. 
 
Mihael Kranjčević – predsednik ODD 
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Odbor za družbene dejavnosti je obravnaval predlagani kodeks in s 4 glasovi ZA ni sprejel 
predlaganega Kodeksa ravnanja izvoljenih in imenovanih predstavnikov Občine Ruše. 
 
Bojana Muršič – predsednica OJF 
Odbor za javne finance je obravnaval predlagano gradivo in z 1 glasom ZA in 3 glasovi PROTI ni 
sprejel predlaganega gradiva. 
 
Irena Kukovec Stajan – predsednica SPK 
Statutarno pravna komisija je obravnavala Kodeks ravnanja izvoljenih in imenovanih predstavnikov 
Občine Ruše in z 1 glasom ZA sprejela predlagani kodeks. 
 
Razprava 
V razpravi so sodelovali: Barbara Jert, Darko Knez, Jernej Ajd, Marjana Kotnik Poropat, Bojana 
Muršič, Drago Bolčina, Lovro Bačun, Silverija Belčič. 
 
Ugotovljena prisotnost: 18 članov OSOR  
 
Z 10 glasovi ZA in 1 PROTI je bil sprejet 
19. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše sprejme Kodeks ravnanja izvoljenih in imenovanih 

predstavnikov Občine Ruše.  
 

AD/14 
POROČILO O DELU NADZORNEGA ODBORA OBČINE RUŠE V LETU 2020 

 
Predsedujoča je povedala, da se je poročevalec opravičil in da so svetniki in svetnice z gradivom 
dobili poročilo. 
 
Razprave ni bilo 
 
Ugotovljena prisotnost: 18 članov OSOR  
 
Soglasno /18 ZA/ je bil sprejet 
20. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše se seznani s poročilom o delu Nadzornega odbora 

Občine Ruše v letu 2020. 
 

AD/12 
VPRAŠANJA IN POBUDE ČLANOV OBČINSKEGA SVETA OBČINE RUŠE 

 
VPRAŠANJA 
  
Irena Kukovec Stajan 

− Ali se lahko uvede dodatna avtobusna linija za prevoz otrok iz Selnice v Ruše in obratno z 
namenom, da otroci ne čakajo preveč dolgo bodisi na začetku pouka, oz. za odhod domov 
po pouku. 
Predlaga, da se skliče sestanek vseh staršev otrok in dijakov, ki se vozijo na relaciji Selnica – 
Ruše, in se poišče skupna rešitev, sprejemljiva za vse oz. za večino. 

 
Drago Bolčina 

− Zanima ga, koliko je stala preplastitev otroškega igrišča (asfaltiranja) pri OŠ Ruše. 
 
Barbara Jert 
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− Zanima jo, kako je z bencinsko črpalko na Bezeni. Ali ima občina kakšne informacije o tem, 
kdaj bi se črpalka odprla. 

 
Bojana Muršič 

− Sprašuje glede cepljenja in testiranja. Spremenil se je urnik cepljenja in testiranja in ni 
obvestila glede testiranja. Dogovor z ZD dr. Adolfa Drolca o stalnem terminu in ali je res v 
interesu zdravstvenega doma, da se v Rušah ukine testiranje.  

 
Ladislav Pepelnik je ob 21.03 zapustil sejo. 

 
POBUDE 
 
Peter Juhart 

− Daje pobudo, da se odstranijo smeti, ki se nabirajo na območju TDR 
 
Jernej Ajd 

− Daje pobudo, da občina omogoči brezplačno testiranje vsem občanom. 
 
Drago Bolčina 

− Daje pobudo, da bi občinska uprava nabavila laserski kazalnik za Barbaro Ajd (prikaz 
prostorskih načrtov na platnu). 

− Daje pobudo županji, da razmisli o dnevnem redu oz. krajše seje. 
 

AD/13 
INFORMACIJE ŽUPANJE IN OBČINSKE UPRAVE 

 
Občinski svetniki so z gradivom prejeli naslednje pisne informacije: 

− Trendi varnostnih pojavov v letu 2020 v Občini Ruše  
− Revizijsko poročilo: Pravilnost poslovanja Občine Ruše v letih 2018 in 2019 

 
Županja je ustno podala naslednje informacije: 

− Zaključen je projekt participativnega proračuna. Predavanje o participativnem proračunu bo 
14. in 18. 10. 2021. vsi zainteresirani se lahko pridružite predavanju. Predlogi za nov 
participativni račun za leto 2022 se bodo lahko oddajali od 2. 11. 2021, 

− Z izvajalci je sklenjena pogodba za igrišče na Smolniku, 
− Pod goroj se izvajajo kanalizacijska dela, 
− Asfaltira se na Bezeni, 
− Zgrajena bosta nova prehoda za pešce na Bezeni in pri pokopališču, 
− Priprava ceste Smolnik – Šumik (200 m) - začetek izvajanja, 
− Na bazenu so obnovili savne, 
− Začetek del za zamenjavo umetne trave na igrišču pri osnovni šoli, 
− Še zmeraj je odprt razpis za štipendije za študente. Rok se izteče 6. 10. 2021, 
− Županja je svetnike in svetnice prosila za pomoč pri iskanju prostovoljcev za projekt Prostofer 

(brezplačni prevoz občanov), 
− V tednu otroka med četrtim oktobrom in desetim oktobrom bo izveden otroški občinski svet, 
− Izvedla se je kanalizacija in vodovod Kurirska pot v Bistrica ob Dravi. Potrebno je še samo 

asfaltiranje, 
− Izvaja se kanalizacija v ulici Pod hribom v Bistrici ob Dravi, 
− Izvaja se kanalizacija Smolnik – Šlosberg, 
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− Začetek del Pod vinogradi v Bistrici ob Dravi, 
− Začetek del zadrževalno-razbremenjevalnega objekta pod Tobijem, 
− Začetek izgradnje tlačnega voda v Bistrici in Bistrica – Bezena, 
− Obnova vodovoda v Dravski ulici, 
− Projekt Dravska kolesarska pot se zaključuje. V soboto pridejo na obisk Mariborčani. Ob 10. 

uri je start v Mariboru in sledi kolesarjenje proti Rušam. 
 
Martin Lesjak je opozoril, da je kolesarska pot premalo označena (usmerjevalne table). 
 
 
Ob zaključku seje se je županja zahvalila za udeležbo in zaželela lep večer. 
 
 
Seja je bila zaključena ob 21.15. 
 
 
 
 
Zapisnikarica:          Urška Repolusk 
Ksenija Šef         ŽUPANJA 
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